
Kdo jsme 

 

Církev Nová naděje Jeseník je sborem, který má své kořeny v působení misionářů z týmu ROFC na 

severní Moravě. V současné době je pastorován Michalem a Evou Ondruchovými. Působí nejen v městě 

Jeseníku, ale po celém okrese. Vizí tohoto sboru je zakládat další sbory a naplňovat okres Jeseník 

poznáním Boha a Jeho Slova.   

 

 Tento sbor patří k Církvi Nová naděje vedené biskupem Jerry Lillardem. Tato církev má sbory v 

Jeseníku, Kroměříži, Humpolci, Mikulovicích, Olomouci, Opavě, Ostravě, Praze a Příboru. Jsme církví, 

která si váží své minulosti, jak na místní úrovni, tak celkově, církví, která oslavuje svou současnost a 

očekává dobrou budoucnost.  

 

Církev Nová naděje byla založena svobodným rozhodnutím pastorů různých sborů.   

 

Čemu věříme 
 

1. Bible je Bohem inspirované zjevení člověku, neomylný standard víry a chování a jediné 

autoritativní Slovo Boží. 

2. Je je jeden Bůh, projevený jako trojice samostatných a odlišných osob: Otec, Syn a Duch svatý.   

3. Bůh stvořil člověka jako muže a ženu bez hříchu. Člověk ale vědomě zhřešil a jeho jediná naděje je 

ve vykoupení v Ježíši Kristu, Božím Synu, který se narodil z panny, a který skrze svou smrt a 

vzkříšení z mrtvých umožnil celému lidstvu spasení (tj. záchranu). Spasení je dílem milosti skrze 

víru v Ježíše Krista, nikoliv dílem lidských skutků.  
4. Součástí našeho vykoupení je i uzdravení od Boha, skrze víru a ve jménu Ježíše Krista a může 

zahrnovat i spolupráci s lékařskou vědou.   

5. Křest úplným ponořením do vody ve jméno Otce, Syna a Ducha svatého je aktem veřejného 

přiznání k vnitřní změně skrze spasení v Ježíši Kristu.  

6. Večeře Páně je symbolickým vyjádřením účasti na těle a krvi Krista.  

7. Křest Duchem svatým a jeho průvodní důkaz, tj. mluvení v jazycích, je možný každému věřícímu, 

který uvěřil ve spasení v Ježíši Kristu.  

8. Každý člověk, který uvěřil ve spasení v Ježíši Kristu, je součástí celosvětového těla Kristova (tj. 

církve), které má pověření zvěstovat evangelium. Každý takový člověk má skrze pomoc Ducha 

svatého žít svůj osobní život v čistotě a svatosti podle Jeho Slova. 

9. Ti, kdo nepřijali vykupitelské dílo Ježíše Krista, budou v ohnivém jezeře trpět věčným oddělením od 

Boha.   
10. Ježíš se znovu vrátí, nejprve aby shromáždil všechny opravdové křesťany do nebe a poté k tomu, 

aby vládnul po tisíc let.  
 

Vize jesenického sboru 
„Plodit církve a naplnit naši oblast poznáním Boha a Jeho Slova“ 

 

 

 

 

 

               

 

 

 

   

   

 

    

 
 

     

 

 

 
 
 

 

 

Církev Nová naděje Jeseník 

Tovární 1332/1a 

790 01 Jeseník 

tel.: 775 551 700 

www.nnjesenik.cz 
e-mail: pastor.nnjesenik@seznam.cz 

b.ú.: 107-0158170237 / 0100 

Církev  
Nová naděje 

Jeseník Zpravodaj 

15.11.2015  pastor Michal Ondruch 

 

 „Bůh má v Tobě zalíbení.“                    dostupné na CD 
 

Ž 149:4, Jn 3:16, Žd 10:38, Př 16:7, Ef 1:1, Ř 12:2, Žd 11:6 

Bůh miluje každého, ale ve svém lidu má zalíbení. Bůh nemá zalíbení v cestě 

hříšníka. Jeho zalíbení jsme si nezasloužili… Může mít ale zalíbení i v 

našich cestách. Můžeme mu dělat radost svými činy. Rozhodneš se pro to? 

8.11.2015   Rodinná služba   pastor Michal Ondruch       
 

„Rozhodni se pro pravdu.“                                      dostupné na CD 
 

Ef 1:3, 2.Pt 1:3-4, 2.Kor 5:17-19, 2.Pt 1:5-8, 1. Kor 15:10  

Pravda je, že máš všechno požehnání. Pokud tato pravda nezakoření v 

tvém životě, tak se nestane faktem. Staň se zajatcem pravdy, aby to 

byla ona, kdo ovlivňuje tvoje myšlení a vládne ve tvém životě… 

22.11.2015    Zdeněk Kaděra     
 

 „Správce Božích tajemství.“             dostupné na CD 
  

1. Kor 3:21-23, 1.Kor 4:1-2, Př 23:17, Ef 3:16-19, Ef 4:13, 

Zj 2:7, Pláč 3:24, Kol 1:21-23, Mk 4:15-17, Mk 4:20,Žd 12:25-29, 

Mal 2:5-7, Jn 4:5-6, Kol 2:2 – jen si ty poklady nenechat pro sebe… 

29.11.2015   Mark Zechin        
        

   „Zemři sám sobě.“                    dostupné na CD 
 

Mt 16:18, Gal 2:20 

Máš novou totožnost – zjisti, jakou máš identitu v Kristu. Čím víc ukřižuješ 

svoje ego – největší překážku v práci Boha na tobě…tím víc Božího života  máš… 

1.11.2015   Konference v Olomouci                               dostupné na CD 

        

   „Nadčasový.“  
      

Kázání z uskutečněné konference v Olomouci jsou ke stažení na webových 

stránkách www.nnjesenik.cz v sekci Zvukový archiv/Pravidelné služby. 

Budou také na CD. Buďte požehnaní… 

 

http://www.nnjesenik.cz/


Události 
Pravidelné služby:  

   

Jeseník  (neděle)   

   
Tovární ul. (bývalý Moravolen) 6.12. Rodinná služba 
9:30  – modlitby před službou 13.12. Miroslav Fic 

10:00 – hlavní služba  20.12. Vánoční služba 

 (souběžně dětská služba) 27.12. Michal Ondruch 

    

    

 

Mikulovice  (neděle) 
  

   
Komunitní centrum Mikulovice   6.12. Stanislav Jelen 
14:30  – hlavní služba  13.12. Miroslav Fic 

 (souběžně dětská služba) 20.12. Vánoční služba 

    

 

Ostatní pravidelné aktivity:                            

                                                                                            

Modlitební setkání: každé pondělí v 17:00 hod. 
Hlavní místnost církve NN, 

Tovární 1332/1a ( dále CNN) 

Skupinka v církvi: Každé úterý v 17:00 hod. Hlavní místnost CNN 

Biblická hodina: Každá středa v 18:00 hod. Hlavní místnost CNN 

Skupinka Jeseník: Každý čtvrtek v 9:30 hod. Vyroubalovi, Rejvízská 165 

Skupinky ostatní:    Každý čtvrtek v 18:00 hod. Kořenkovi, Školní 147, Žulová 

Večer hledání: Každý pátek v 17:00 hod. Hlavní místnost CNN 

Setkání mládeže: Každý pá/so v 15:30 hod. Hlavní místnost CNN 

Modlitební s KS: 31.12. – zrušeno! Rábkovi, Větrná 272, Česká Ves 

  

Informace 
 

 

 

 
 

PORNO JE LEŽ – seminář pro mládež v pátek 11.12.v 19 hod. v hlavní 

místnosti CNN a seminář pro veřejnost proběhne 12.12. v 17 h. (so) 

v Šachovém klubu. Pořádá KS Jeseník. Mluvčí Johanna Šujanová. Před 10 lety 

vydala svůj život Kristu. Nyní zakládá neziskovou organizaci pro pomoc lidem 

z pornografického průmyslu, se kterým měla pětiletou zkušenost. 
 

VÁNOČNÍ SLUŽBA bude mít slavnostní charakter. Proto zvěte a přijďte 

společně s Vašimi kamarády nebo rodinou. Vždyť kdy jindy než o Vánocích se 

dá lépe sdílet o tu dobrou zprávu? Všichni jste srdečně zváni a vítáni. 
  

MODLITEBNÍ S KS - zrušeno z důvodu misijních výjezdů v rodinách členů  
 

SILVESTROVSKÝ PROGRAM bude upřesněn v oznámeních. 

 

DĚTSKÁ CÍRKEV – služebníci. Nyní se opět vytvořil prostor pro posílení řad 

těchto služebníků. Důvodem je potřeba věnovat větší péči rodinným 

příslušníkům u Evičky Ondruchové a Danušky Zajíčkové. Kdo má touhu v srdci 

sloužit Bohu i tímto způsobem – je vítán. Oslovte Tomáše Machálka nebo 

pastora Michala  
 

Týden půstu a modliteb – resp. zanechání ostatních věcí a co nejplnější 

zaměření na našeho Nebeského Otce, za účelem důvěrnějšího poznání Jeho 

srdce se opět uskuteční v lednu. Termín, příp. téma bude upřesněno. 
 

JEŽÍŠŮV HLAS – www.jezisuvhlas.cz - web s krátkým vyučováním k aktuálním 

tématům je rozšiřován 1x týdně. Vyučuje Randolph Kubíček, překlad Anna 

Kubíčková. Témata jako: Ježíšův hlas, Stvoření země a člověk, Zdraví a vy, Svět, 

Izrael, Islám, Ježíš a vy, Nejvyšší oběť, Kdo je svatý? jsou vhodné jak pro 

křesťany dlouhodobé tak i nové… Záznamy na webu jsou rozšířeny o Zpravodajství 

k aktuálním tématům. Bližší informace na webu nebo u Katarínky  
 

PRAKTICKÁ POMOC - co se týče úklidu vnějších prostor např. úklid sněhu , 

dobrovolníci hlaste se u pastora… 

http://www.jezisuvhlas.cz/


Slovo pastora  
  

 
„Když se Ježíš narodil v judském Betlémě za 
dnů krále Heroda, hle, mágové od východu přišli 
do Jeruzaléma a říkali: „Kde je ten narozený 
král Židů? Spatřili jsme jeho hvězdu, když 
vycházela, a přišli jsme se mu poklonit.““ 

Mt 2:1-2 

 
 Blíží se Vánoce a tak tu máme další „tendenční“ Slovo pastora. Nejdřív 

dovolte, abych vyjasnil pár detailů. „Spatřili jsme jeho hvězdu“ – hvězda tady 

je pouze ukazatelem, znamením, které tam Bůh dal. Víme, že Bůh si použije i 

„znamení na nebi“, ale stejně tak víme, že astrologie není od Něj. Dále nikde 

v Bibli neuvidíme uvedený počet těch mágů, dokonce ani jejich jména – to jen 

tak na úvod. 

 Nyní pojďme k tomu důležitému. Oni mágové viděli na obloze hvězdu 

(někteří historikové tvrdí, že dokonce až dva roky před narozením Ježíše), vše 

opustili a šli se poklonit nově narozenému králi Židů, o němž, dle východních 

proroctví, věřili, že bude vládnout světu. Tomu se dá říci odevzdání. 

 My jsme sice neviděli hvězdu, ale: 

 

 „A máme ještě pevnější prorocké slovo. Dobře činíte, že se ho 
držíte jako světla, které svítí v temném místě, dokud se nerozbřeskne 
den a jitřenka nevzejde ve vašich srdcích.“  2.Pt 1:19 
 

 Nehledejme a nenásledujme znamení, protože máme něco více, máme to 

pevné prorocké slovo. Bylo to Boží Slovo, které přivedlo Ježíše na zem a ne 

hvězda, bylo to Boží Slovo, které se stalo tělem, kdo zaopatřil naše spasení a 

ne nějaké znamení. A tak až budeme slavit vánoce, nehledejme na obloze první 

hvězdu, aby nám řekla, jestli už můžeme večeřet, nehledejme pod talíři rybí 

šupinu, abychom měli jistotu, že se nás přidrží peníze. Zkusme namísto toho 

otevřít Jeho Slovo a vložit svou víru v Něj. Protože je to tak jak píše Petr:  

 

„Dobře činíte, že se ho držíte jako světla, které svítí v temném místě.“ 

 

     pastor Michal 

 
 

 

 

„I řekl mu: Jestliže tvá přítomnost 
nepůjde s námi, nevyváděj nás odsud. 
Podle čeho se přece pozná, že jsem nalezl 
milost ve tvých očích, já i tvůj lid? Cožpak 
ne podle toho, že půjdeš s námi, takže 
budeme odlišeni, já a tvůj lid, od všech národů, které jsou na povrchu 
země?“                                                      Exodus 33:15-16 

 

Dnes na této stránce začneme s tématem týdne půstu a modliteb. Bližší 

detaily ohledně termínu, programu a také témat budeme konkretizovat 

v lednovém Zpravodaji, nyní však začneme tím důležitým. 

V našem úvodním Písmu se Mojžíš baví s Hospodinem (mohli bychom říci 

modlí se, ale baví se je přesnější), a mluví s Bohem o tom nejdůležitějším pro 

putování Izraele, a to o tom, aby je doprovázela Boží přítomnost. Mluví o tom, 

že Boží přítomnost s nimi je důkazem Jeho milosti a že odlišuje Boží lid od 

ostatních lidí na této zemi. A to je opravdu důležité. 

I pro nás v době Nové smlouvy je Boží přítomnost velmi důležitá, stejně 

jako pro Mojžíše i pro nás platí: „jestliže tvá přítomnost nepůjde s námi, 

nevyváděj nás odsud.“ – i když Bůh je stále s námi, jeho projevená přítomnost 

je něco jiného, něco co vskutku odliší člověka, který věří, od toho, který ne. 

Abychom mohli zakoušet požehnání projevené Boží přítomnosti, je 

potřeba nejdříve trávit čas s Bohem, prostě být v Jeho přítomnosti. 

A tady se dostáváme k otázce půstu. Půst ve své podstatě není jen 

otázka nejezení jídla, ale je to o tom, že zaměním přítomnost všeho ostatního, 

za přítomnost Boží. Oddělím svůj čas, svou pozornost, které v „běžném“ životě 

věnuji něčemu jinému a zaměřím to vše na Boha. 

Ano, může to být náročné, protože většina věcí a zvyků v našich 

životech má tendenci na nás „křičet“ když nemají tu pozornost, na kterou jsou 

zvyklí, ale ovoce takového půstu je více než sladké. 

A k takovému půstu si dovoluji nás všechny vyzvat v tom období, když 

budeme mít týden půstu a modliteb. Ano budeme mít témata k modlitbám, ano 

budeme mít modlitební řetěz a zvláštní modlitební setkání, ale osobně a 

jednotlivě věřím, že máme vyměnit přítomnost „věcí“ za přítomnost Boží, že 

ten týden máme oddělit tomu, že budeme s Ním a odložíme to, co obvykle 

zaplňuje naše životy.                                                                    pastor Michal 



  
                                     

                                                                        

              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Všem oslavencům SRDEČNĚ BLAHOPŘEJEME !!! 
 

 
 

Nová chvála  
 

Je tady den 
 

Je tady den, je tady nový, nádherný den :/ 

 

Který můžu strávit ve Tvé přítomnosti,  

Který můžu strávit ve tvém náručí :/ 

 

Každý den mi dáváš novou dávku požehnání 

Každý den mi dáváš novou dávku radosti 

Každý den mi dáváš novou dávku tvoji slávy 

Každý den mi dáváš novou dávku vítězství! 

 

Ze života sboru:  

         

                
 

  

4  Moj 14:11 - Hospodin řekl Mojžíšovi: „Jak dlouho mě bude tento 
lid znevažovat? Jak dlouho mi nebude věřit přes všechna znamení, 
která jsem uprostřed něho konal?                                                                                               
Neschopnost Izraelců pamatovat na Boží věrnost, kterou jim 

prokazoval, pramenila z jejich nevěry. Jejich způsob smýšlení jim bránil 

spoléhat na Hospodina za všech okolností.  
 
 

Jer 2:13 - Dvojí zlo spáchal můj lid: Opustili mne, zdroj živých 
vod, a vytesali si cisterny, cisterny rozpukané, jež vodu neudrží.“ 

Opustili Hospodina, toho jediného, který jim mohl 

dát opravdu hojný život a hledali život a potěšení 

v modlářských věcech, které nemají žádnou 

skutečnou ani trvalou hodnotu. Tímto svým 

jednáním ztratili správný způsob smýšlení. 
 

 

 

1 Král 18:21 - ...... „Jak dlouho budete 
poskakovat na obě strany? Je-li Hospodin 
Bohem, následujte ho; jestliže Baal, 
jděte za ním!“...... 
Ani lid nové smlouvy si nemůže myslet, že 

může klidně žít v tělesném uspokojování. 
 

 

 

Efez 4:23 - obnovte se duchovním smýšlením. 
Cílem Božího slova není pouze znalost Bible jako takové, ale následná 

vnitřní morální proměna, která se vyznačuje láskou, čistotou srdce, 

čistým svědomím a vírou bez pokrytectví.  

Boží milost, krev Ježíše Krista, Boží Slovo, Duch svatý přebývající 

v nitru křesťana a Ježíšova přímluva v nebi je dostatečnou pro boj 

s hříchem i s duchovními mocnostmi zla. 
 

 

1 Tim 6:12 - Bojuj dobrý boj víry, abys dosáhl věčného života...... 
                                                                                                 

Zdeněk 

Dana Hrubá 2.12. 

Daniel Ivan          2.12. 

Ester Uhrová 4.12. 

Vlasta Pajerová 9.12. 

Marie Kučerová               30.12. 

Michal Vítek             31.12. 

  

  

  
 


